

cottage clonakilty



INFORMATION IN

English



INFORMATIONEN AUF

Deutsch



Fáilte!

CHECK-IN: **FROM 15.00 HRS**

CHECK-OUT: **BY 11.00 HRS**

HOW TO GET TO SOUTH RING?

On the N71 you reach Clonakilty. Coming from Cork/Bandon take the first exit on the first roundabout onto OLD TIMOLEAGUE RD. Coming from Skibbereen, take the third exit at the last roundabout before leaving the village. At the roundabout there is a SuperValu store.

From here it is 5.5 km and 10 minutes. Stay on the OLD TIMOLEAGUE ROAD until you enter Ring. On the right hand side there is a ruin. Immediately after the ruin, turn right over a small bridge and follow the road. After about 1 km you come to a T-junction. Left hand Ballinglana is sign posted but you turn right and continue following the course of the road. The white little cottage is 1.1 km away next to a large farm directly on the main road.

THE EIRCODE IS: **P85 KT95**



Top 3 Day Trips

KINSALE DRIVING DISTANCE 40 MINUTES

Small picturesque rows of houses, shopping in numerous small shops, strolling around the harbour, eating in one of the many restaurants such as White House, or enjoy a portion of fish and chips at Dinos at the harbour. Stop at Castlepark Beach and walk to the James Fort, with wonderful views of Kinsale Harbour.

CORK CITY DRIVING DISTANCE 60 MINUTES

English Market, Oliver Plunkett St. with many nice little shops, pubs und restaurants, view St. Annes Church und St. Finbarrs Cathedral or just stroll along the river Lee.

MIZEN HEAD DRIVING DISTANCE 90 MINUTES

Visit the Mizen Head Signal Station Visitor Center and walk along the beautiful beach walk in Barley Cove Beach, enjoy some food at the Crookhaven Inn in the small village of Crookhaven with a small marina.

Check www.clonakilty.ie/music-and-festivals for updated information.



Top 3 Beaches

LONG BEACH

About 15 minutes from Clonakilty is the one and a half kilometer long „Long Beach“ surrounded by dunes. This beach is well suited for a long walk. From the beach you can enjoy a look at the Galleyhead lighthouse. The beach is a surfer’s paradise but parts of it are unsuitable for swimming due to dangerous currents. At the western end you will find the Puffin Café, where muffins and coffee can be bought.

INCHYDONEY BEACH

is one of the most beautiful beaches on the entire Island. This blue flag beach offers wide sand dunes and excellent surfing and swimming possibilities. On the beach there is also a hotel with a restaurant and spa area.

WARREN BEACH

is also a beautiful blue flag beach. The sheltered beach is perfect for families and you can swim wonderfully. Right next to the beach there is also an 18-hole pitch and putt course.



**FURTHER INFORMATION
CAN BE FOUND ON:
my-irish-cottage.com**



Top 3 Restaurants

DEASY'S HARBOUR BAR & SEAFOOD RESTAURANT

Old Timoleague Road, Great views and great meals, Booking recommended.

THE PINK ELEPHANT

Harbour View, Wild Atlantic Way - R600 from Timoleague to Kilbrittain, Fish and meat dishes, great views across the sea, Booking recommended.

AN SÚGÁN RESTAURANT

41 Wolfe Tone St, Scartagh, Clonakilty, traditional restaurant, everything from Seafood pie to steak sandwich, homemade deserts, fresh and local produce.

Top 3 Pubs

AN TEACH BEAG 46 Pearse St, traditional sessions

SHANLEY'S PIANO BAR 11 Connolly St.

DE BARRAS FOLK CLUB 55 Pearse St., famous pub with live music every evening from 9:00 hrs., cozy fireplace inside for winter time and great patio to sit outside in summer.



Fáilte!

CHECK-IN: **AB 15.00 UHR**
CHECK-OUT: **BIS 11.00 UHR**

ANREISE ZUM COTTAGE?

Auf der N71 erreicht man Clonakilty. Direkt im ersten Kreisverkehr am Ortseingang aus Richtung Cork/Bandon kommend, nimmt man die erste Ausfahrt auf die OLD TIMOLEAGUE RD. Aus Richtung Skibbereen kommend, nimmt man am letzten Kreisverkehr vor dem Ortsausgang die dritte Ausfahrt. Direkt am Kreisverkehr befindet sich eine SuperValu-Filiale. Von hier aus sind es 5,5 km und 10 min. Man bleibt auf der OLD TIMOLEAGUE ROAD bis zum Ortseingang Ring. Auf der rechten Seite befindet sich eine Ruine. Direkt nach der Ruine biegt man rechts ab über eine kleine Brücke und folgt dem Strassenverlauf. Nach ca. 1 km kommt man an eine T-Kreuzung. Linkerhand ist Ballinglana ausgeschildert. Man biegt aber rechts ab und folgt weiterhin dem Strassenverlauf. Das Haus befindet sich nach 1,1 km direkt neben einer großen Farm an der Strasse.

DER EIRCODE IST: **P85 KT95**



Top 3 Tagesausflüge

KINSALE FAHRZEIT 40 MINUTEN

Kleine pitureske Häuserzeilen, Shopping in zahlreichen kleinen Geschäften, Schlendern am Hafen, Essen in einem der zahlreichen Restaurants wie White House, oder snacken Sie eine Portion Fish&Chips bei Dinos am Hafen. Zwischenstop am Castlepark Beach und Spaziergang zum James Fort mit wunderbarer Aussichten auf Kinsale Harbour.

CORK CITY FAHRZEIT 60 MINUTEN

English Market, Oliver Plunkett St. mit zahlreichen Geschäften, Pubs und Restaurants, St. Annes Church und St. Finbarrs Cathedral oder schlendern Sie am Fluss Lee entlang.

MIZEN HEAD FAHRZEIT 90 MINUTEN

Besuch im Mizen Head Signal Station Visitor Center und Strandspaziergang am Barley Cove Beach, geniessen Sie ein Essen im Crookhaven Inn in Crookhaven mit kleiner Marina.

Aktuelle Informationen unter
www.clonakilty.ie/music-and-festivals



Top 3 Strände

LONG BEACH

Etwa 15 Minuten von Clonakilty entfernt, befindet sich der eineinhalb Kilometer lange, von Dünen umgebene Long Strand. Er ist bestens für einen ausgedehnten Strandspaziergang geeignet. Vom Strand aus genießt man einen Blick auf den Galleyhead Leuchtturm. Der Strand ist ein Surferparadis aber Teile sind wegen gefährlicher Strömungen zum Baden ungeeignet. Am Westende findet man das Puffin Café, wo man u.a. Muffins und Kaffee kaufen kann.

INCHYDONEY BEACH

Inchydoney Beach ist einer der schönsten Strände der gesamten irischen Insel. Der sehr breite Strand bietet weite Sandflächen, Dünen und hervorragende Surfmöglichkeiten. Er ist einer der mit einer blauen Fahne gekennzeichneten Strände. Am Strand befindet sich auch ein Hotel mit Restaurant und SPA-Bereich.

WARREN BEACH

Warren Beach ist ebenfalls ein mit der blauen Flagge gekennzeichneteter Strand. Hier kann man wunderbar baden. Er ist perfekt für Familien geeignet. Direkt neben dem Strand befindet sich auch ein 18 Loch-Pitch-und-Putt-Platz.



WEITERE INFORMATIONEN: my-irish-cottage.com



Top 3 Restaurants

DEASY'S HARBOUR BAR & SEAFOOD RESTAURANT

Deasy's Harbour Bar & Seafood Restaurant, Old Timoleague Road, Großartige Aussicht und großartiges Essen, Tischreservierung empfohlen.

THE PINK ELEPHANT

The Pink Elephant, Harbour View, Wild Atlantic Way - R600 von Timoleague nach Kilbrittain, Reservierung empfehlenswert, Fisch und Fleischgerichte mit lokalen Zutaten, mit Blick aufs Meer.

AN SÚGÁN RESTAURANT

An Súcán Restaurant, 41 Wolfe Tone St, Clonakilty, traditionelles restaurant, bietet alles von Meeresfrüchte-Pie bis Steak-Sandwich, hausgemachte Deserts, frische und lokal Produkte.

Top 3 Pubs

AN TEACH BEAG 46 Pearse St, traditional sessions

SHANLEY'S PIANO BAR 11 Connolly St.

DE BARRAS FOLK CLUB 55 Pearse St., berühmtes Pub mit Live-Musik ab 9:00 Uhr jeden Abend. Gemütliches Feuer im Winter, Terrasse im Sommer.